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استاندار آذربایجان شرقی:

نگاه تاییدآمیز رهبر معظم انقلاب به سیاستهای دولت و وزارت کشور/ امروز نیاز به مدیران
بیادعا داریم/ با وفاق و همدلی، از همه ظرفیتها استفاده کنیم

استاندار آذربایجان شرقی با اشاره به دیدار اخیر وزیر کشور و استانداران با رهبر معظم انقلاب، از لزوم مردمداری مدیران،

مبارزه جدی با رانت و فساد، تقویت وفاق و انسجام درونی و پیگیری پروژههای مهم استان سخن گفت و تأکید کرد:

امروز بیش از هر زمان دیگر به مدیرانی نیاز داریم که بیادعا در خدمت مردم باشند و در این راستا، به دور از

خطکشیهای سیاسی، از همه ظرفیتها استفاده کنند.

بهرام سرمست در دیدار معاونان و مدیران کل استانداری، فرمانداران و جمعی از علما و روحانیون استان با آیت الله حسینی بوشهری، نایب رئیس مجلس خبرگان رهبری و رئیس

جامعه مدرسین حوزه علمیه قم، با گرامی داشت سالگرد ارتحال حضرت امام خمینی(ره) و گرامی داشت یاد و خاطره شهدای خدمت، گفت: مردم دو استان توفیق دارند که همه

ساله به دیدار رهبر معظم انقلاب مشرف شوند، یکی قم و دیگری آذربایجان شرقی و بنده توفیق داشتم که در هر دو استان خدمتگزار مردم باشم و موفقیت من در این مسئولیت

ها، مرهون حمایت های علما و بزرگانی چون آیت الله حسینی بوشهری بوده است.

وی در ادامه با اشاره به دیدار اخیر وزیر کشور و استانداران با رهبر معظم انقلاب، این دیدار را بی سابقه توصیف کرد و گفت: رهبر انقلاب در این دیدار با نگاهی تأییدآمیز نسبت به

سیاست ها و خط مشی های دولت و وزارت کشور، نکاتی ارزشمند را برای ادامه مسیر بیان کردند که مسئولان باید آن ها را نصب العین خود قرار دهند.

استاندار آذربایجان شرقی با اشاره به تأکید مقام معظم رهبری بر جایگاه همه جانبه استانداران، تصریح کرد: موضوع تفویض اختیار به استانداران در دولت چهاردهم و از سوی

شخص دکتر پزشکیان به طور جدی دنبال می شود، هرچند در دولت های گذشته نیز این موضوع مطرح بوده، اما عملیاتی نشده بود.

وی افزود: رهبری در این دیدار فرمودند که اعتقاد راسخ به این موضوع دارند و این نشان دهنده تایید رویکرد دولت در این زمینه است.

سرمست در ادامه با تأکید بر اصل مردم داری به عنوان یکی از مهم ترین رهنمودهای رهبری، اظهار داشت: امروز مردم داری یک تکلیف است و مدیران و فرمانداران باید به بطن

مسائل بروند و مشکلات را از نزدیک ببینند و در صورت نیاز برخی مسائل را پیش بینی کرده و برای مقابله با آنها برنامه ریزی کنند.

وی افزود: حضور در میان مردم و درک مستقیم مشکلات، همواره یکی از تأکیدات ما به مدیران و فرمانداران استان بوده است. اجرای برنامه "سه شنبه های اقتصادی" و حضور در

کف واحدهای تولیدی نمونه ای از این نگاه است که اکنون به الگویی در سطح کشور تبدیل شده و وزارت کشور نیز آن را به سایر استانداران ابلاغ کرده است.

وی با بیان اینکه مسائل تولید در آذربایجان شرقی گسترده تر از آن است که در یک روز خلاصه شود، به "جمعه های کاری" برای رسیدگی به مسائل تولید و بخش خصوصی اشاره

کرد و گفت: امروز هم همانند دوران دفاع مقدس، مدیران باید بی ادعا در میدان جنگ اقتصادی حضور داشته باشند تا بتوانند گرهی از کار مردم بگشایند.

استاندار آذربایجان شرقی، بحث سلامت اداری و مبارزه با فساد را از دیگر محورهای کلیدی سخنان رهبری دانست و گفت: پای بندی مدیران به سلامت اداری، مؤثرترین تبلیغ در

این زمینه و موجب اعتماد و امیدآفرینی مردم است. امروز بیش از هر زمان نیاز داریم مردم باور کنند که مسئولان با آن ها همدرد هستند و مشکلات آنها را درک می کنند.

وی همچنین با اشاره به ضرورت مشارکت استانداران در اجتماعات مردمی و مناسبت های دینی و ارزشی، بر ضرورت تقویت وحدت و انسجام درونی تأکید کرد و گفت: امروز همه

باید عامل وفاق باشیم. دولت بر استفاده از همه ظرفیت ها با حفظ حرمت ها و تعامل تأکید دارد و این بزرگ ترین هنر یک استاندار و فرماندار است.

سرمست تاکید کرد: شعاری که دکتر پزشکیان همواره بر آن تاکید دارد این است که نباید دعوا کنیم و با نگاه خط کشی شده به مسائل نگاه کنیم.

وی در همین راستا به امضای "میثاق نامه حمایت از سرمایه گذاری" در استان اشاره کرد و افزود: این میثاق نامه با هدف ارتقای جایگاه سرمایه گذاری و بهبود امنیت اقتصادی در

استان امضا شده است. همچنین برنامه ریزی شده تا همایشی برای معرفی فرصت های سرمایه گذاری با ارائه حداقل ۱۰۰ بسته سرمایه گذاری با مجوز بی نام برگزار شود.

سرمست، وضعیت گذشته استان را در این حوزه نامناسب دانست و گفت: رتبه امنیت سرمایه گذاری آذربایجان شرقی در هنگام تحویل مسئولیت به بنده، ۲۷ بود که خوشبختانه

اکنون به ۲۳ رسیده اما این عدد همچنان شایسته استان نیست و باید برای ارتقای آن تلاش کنیم. آذربایجان از جایگاه تاریخی خود فاصله گرفته و ما باید این فاصله را جبران

کنیم.

استاندار آذربایجان شرقی همچنین به پروژه های مهم استان از جمله بهسازی آزادراه تبریز&ndash;زنجان و پروژه های آزادراهی اشاره کرد و گفت: ما با عزم جدی به دنبال تکمیل

این پروژه ها هستیم و این حق مردم آذربایجان است که از این امکانات به نحو شایسته استفاده کنند.

وی ادامه داد: در حوزه انرژی با وجود ناترازی های موجود در صنعت برق تلاش می کنیم با توسعه نیروگاه های خورشیدی از این مرحله با کمترین آسیب عبور کنیم. اما موضوع
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تنش آبی جدی است و نیازمند مشارکت مردم در مصرف بهینه است و باید از هر تریبونی برای ترویج فرهنگ صحیح مصرف استفاده کنیم.

سرمست گفت: البته مسئولان هم وظایفی دارند و در این راستا ما طرح انتقال آب ارس به تبریز را با حمایت دولت به صورت جدی پیگیری می کنیم و توفیقات خوبی هم داشته

ایم و امید می رود این طرح بتواند مشکلات آبی تبریز و چند شهر دیگر استان را کاهش دهد.

وی در پایان با تجلیل از نقش خیرین در توسعه استان، گفت: تبریز به عنوان شهری بدون گدا شناخته می شود و این حاصل تلاش خیرین است. اکنون نیز قصد داریم از این

ظرفیت در سایر حوزه ها بهره مند شویم و این جز با تعامل و همدلی ممکن نیست.
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